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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju
i Polityki Przestrzennej
w dniu 23 lutego 2010 r.

Obecni

1. Władysław Oczkowicz Przewodniczący obecny
2. Czesław Badura Z – ca Przewodniczącego obecny
3. Janusz Gątkiewicz obecny
4. Jolanta Moćko obecna
5. Teresa Kosmala obecna

Komisję prowadzi  Przewodniczący     Komisji             -           Władysław Oczkowicz  

Temat posiedzenia Komisji 

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Burmistrz Marek Mrozowski, Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek, Radca Prawny ZIK – Aleksandra 
Domańska, Radny - Krystian Dąbrowski, Radny – Andrzej Świątek, Radna Zofia Bazańska
Arkadiusz Olechwieruk – Kierownik wydziału Prawno Organizacyjnego

Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Temat dot. studium uwarunkowań zostanie przeniesiony na miesiąc marzec.
Zrobimy jeszcze jedną dodatkową komisję w tym temacie przed sesją marcową, uczestnikiem tej komisji
będzie autorka studium Pani Architekt

Proponuję zacząć od pkt. dyskusja i głosowanie nad projektami uchwał w sprawie : zmiany w budżecie
Miasta na 2010r.

Zmiany w budżecie omawia Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Czy są pytania do tego pkt.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli
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1. Radny Janusz Gątkiewicz
2. Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

Przewodniczący     Komisji             -           Władysław Oczkowicz  
Przechodzimy do kolejnego pkt. zmiany w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków

Temat omawia Radca Prawny ZIK – Aleksandra Domańska

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący   Komisji          -           Władysław Oczkowicz
2. Radca Prawny – Aleksandra Domańska
3. Radny Janusz Gątkiewicz
4. Radny Andrzej Świątek
5. Radna Teresa Kosmala

Przewodniczący     Komisji             -           Władysław Oczkowicz  
Kolejna sprawa to pkt. udzielenie przez Gminę Czeladź dotacji na prace konserwatorsko – restauratorskie 
polegające na wykonaniu podświetlenia zabytkowego parafialnego Kościoła św. Stanisława w Czeladzi

Temat omawia Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący   Komisji          -           Władysław Oczkowicz
2. Radny Janusz Gątkiewicz
3. Radny Andrzej Świątek
4. Radna Teresa Kosmala
5. Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Pkt. w sprawie zasad i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 
przypadających Gminie Czeladź oraz jednostkom organizacyjnym Gminy Czeladź

Temat omawia Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący   Komisji          -           Władysław Oczkowicz
2. Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek
3. Radny Andrzej Świątek
4. Radna Teresa Kosmala
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Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Kto jest za przyjęciem tego projektu uchwały

GŁOSOWANIE 

      4  głosy za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się    

uchwała została podjęta

Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Następny pkt. dot. wyznaczenia podmiotów, w których może być wykonywana kara ograniczenia  wolności 
oraz praca społecznie użyteczna w roku 2010

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Przewodniczący   Komisji          -           Władysław Oczkowicz
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radny Janusz Gątkiewicz
4. Arkadiusz Olechwieruk – Kierownik wydziału Prawno Organizacyjnego
5. Radna Teresa Kosmala

Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Kto jest za przyjęciem tego projektu uchwały

GŁOSOWANIE 

      5  głosów za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się    

uchwała została podjęta

Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Przechodzimy do 3 pkt. w sprawie sprzedaży nieruchomości

Temat omawia Łukasz Siedlecki z wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Łukasz Siedlecki : Pierwsza uchwała dot. nieruchomości składających się z działek 3/1, 3/2 k.m 6
położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. Wnioskodawca jest zainteresowany wnioskami, które znajdują 
się w planie uchwalonym w drodze 3 KDZ. Tutaj zasadnym jest nie wyrazić zgody na tą sprzedaż, z uwagi
na fakt, że przy sprzedaży takich nieruchomości później, przy poszerzeniu drogi musielibyśmy je z powrotem 
nabywać. Wydaje mi się, że sprawa jest tutaj oczywista, że nie powinniśmy się pozbywać nieruchomości, 
które w przyszłości będą nam potrzebne
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Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Kto jest za przyjęciem tego projektu uchwały

GŁOSOWANIE 

      5  głosów za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się    

uchwała została podjęta

Łukasz Siedlecki : Kolejna uchwała dot. sprzedaży części działki nr. 4 k. m 21 przy ul. 1 Maja jest to 
fragment działki nr 4, na której znajdują się schody wejściowe do budynku byłego Kina Uciecha. Jest to 
konieczne z uwagi na to gdyż, te schody powinny być własnością właścicieli kina, a nie znajdować się na 
działce gminnej

Burmistrz Marek Mrozowski : Ja nie wiem czy osoba, która się tak skarży przyjmie w ogóle naszą 
propozycję. Wniosek tej osoby dot. zamiany schodów na jakiś bliżej nie określony fragment działki, taka
transakcja nie może być zrealizowana, jako, że bez przetargu mogą kupić obaj właściciele. Jeśli obaj 
właściciele wyrażą zgodę, to wtedy my sprzedamy, natomiast jeżeli jeden z nich nie wyrazi zgody to nie 
sprzedamy. Pozostanie taki stan jaki jest dzisiaj 

Łukasz Siedlecki : Tutaj wniosek musi być dwóch współwłaścicieli, gdyż sprzedaż ta odbyła by się na 
podstawie art. 37 Ustawy o Gospodarce Nieruchomościami. Wnioskodawcami muszą być dwaj
współwłaściciele, gdyż ustawa nie umożliwia sprzedaży tylko jednemu

Radna Teresa Kosmala : Pan Burmistrz mówi jeżeli, wystąpili by obaj, to można było by sprzedać natomiast 
wystąpił jeden to nie można. 

Burmistrz Marek Mrozowski : Nie wystąpił, żaden, to jest nasza inicjatywa. Ja, mówiłem, że był wniosek o 
zamianę jednego ze współwłaścicieli, jeden z współwłaścicieli wystąpił o zamianę schodów na fragment 
innej działki, taka transakcja zrealizowana być nie może.

Radna Teresa Kosmala : Podjęcie pierwszej uchwały wyklucza możliwość podjęcia drugiej

Burmistrz Marek Mrozowski : Dlaczego

Radna Teresa Kosmala : Dlatego, że jedna jest na wniosek a druga jest jak, mówi Pan Burmistrz z własnej 
inicjatywy

Burmistrz Marek Mrozowski : Ale nie mówmy o dwóch naraz mówmy o pierwszej, uważam, że schody 
powinny być integralna częścią budynku dawnego kina, w związku z tym z taką inicjatywą występujemy 
za chwilę będziemy mówić o sprawach dot. zamiany idt.

Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek : To, że Rada podejmie uchwałę to nie znaczy, że ktoś kupi

Radny Andrzej Świątek : Uważam, że trzeba podjąć uchwałę 

Radna Teresa Kosmala : Mówiliśmy o tym, że tutaj są jak gdyby tylko schody

Burmistrz Marek Mrozowski : Tak tylko schody. Czy Pani sugeruję, że na Rynku, też trzeba każdemu przed 
domem ogródek zrobić

Radny Andrzej Świątek : Przynajmniej chodnik mu przydzielić 
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Burmistrz Marek Mrozowski : Chodnik ma przydzielony, tu jest identyczna sytuacja proszę wspólnot nie 
przyrównywać do tej sytuacji. Ponieważ wspólnota, która jest przy ulicy bezpośrednio nie ma terenu, 
żadnego poszerzonego w kierunku ulicy bo poco. Natomiast tam gdzie są otwarte tereny zielone to te tereny
powinny być integralna częścią wspólnoty. Tutaj takiej sytuacji nie ma więc proszę nie przyrównywać. 
Sprawa schodów, które z jakichś przyczyn nie zostały włączone kilka lat temu do transakcji. Dzisiaj ten błąd 
nie błąd bo w końcu to obie strony wtedy stawały do rozmów sprzedaży, więc obie strony widziały lub nie 
widziały, że w transakcji nie ma nic o schodach, dzisiaj to chcemy naprawić. Jeżeli właściciele będą chcieli 
skorzystać z tej szansy to skorzystają, jeśli nie to schody zostaną dalej Gminy. Ja nie widzę problemu
natomiast przynajmniej o jednym temacie nie będziemy rozmawiać więcej.

Radna Teresa Kosmala : Geodeta, który robi podział działki

Burmistrz Marek Mrozowski : Ale nie wracajmy do tego już, to jest już historia

Radny Andrzej Świątek : Panie Burmistrzu ale ta historia to nie jest wina tamtej strony tylko to jest wina 
Urzędu Miasta

Burmistrz Marek Mrozowski : Nie prawda, Pan Świątek przyznaje rację, że kupiły osoby nieodpowiedzialne
i dlatego, jest jak jest z tym kinem, że niema teraz kto przy tym kinie robić 

Radny Andrzej Świątek : Te schody miały być kartą przetargową do rozliczenia tego

Burmistrz Marek Mrozowski : Zapytamy byłego członka zarządu czy tak kombinowaliście

Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Chciałbym, żebyśmy tutaj podeszli konkretnie do decyzji

Radny Andrzej Świątek : Uważam, że te schody powinny być zadysponowane z woli Rady dla 
współwłaścicieli tej nieruchomości, ale też powinniśmy pomyśleć jako Rada o tym, żeby ten obiekt, mógł 
funkcjonować. Przejeżdżający człowiek przez Czeladź zobaczy taką stojącą ruinę 
zamiast pięknie podświetlony obiekt, byłby to jeden, z dużych plusów dla Promocji Miasta, ale, żeby
tam mógł ktoś działać na dzień dzisiejszy potrzebna jest tam baza parkingowa, nie ma miejsca 
parkingowego

Przewodniczący Komisji            -           Władysław Oczkowicz
Wracamy do tematu

Burmistrz Marek Mrozowski : Proszę Pana ten sam właściciel buduje nową Oberże bez zgody Miasta 
korzysta z drogi polnej, która jest własnością Gminy i się tym nie przejmuje, buduje obiekt dostał pozwolenia 
na budowę i proszę tutaj nie opowiadać bajek i nie robić ściemy i niech się weźmie do roboty jeżeli chce.
Jeśli chce się bawić w politykę, to niech się bawi. Czy Pan wnioskuję o wycofanie tej uchwały z obrad

Radny Andrzej Świątek : Ja wnioskuję, żebyśmy się zastanowili tu na Komisji, żeby rozwiązać problem
a nie patrzeć, kto jest właścicielem tej nieruchomości, być może, że jak ten problem zostanie rozwiązany to 
ta nieruchomość zostanie sprzedana

Burmistrz Marek Mrozowski : Ale jaki jest problem, przepraszam, Pan bezczelnie kłamie, mataczy, 
chciałbym zwrócić uwagę, że Radny jest zobowiązany działać w interesie mieszkańców, a nie konkretnego 
inwestora i nie może podejmować, żadnych działań, które budziły by zastrzeżenia co do bezstronności 
Radnego. To Pan mówi

Radny Andrzej Świątek : To Pan działa

Przewodniczący     Komisji              -           Władysław Oczkowicz  
Kto jest za przyjęciem tego projektu uchwały dot. ul. 1Maja

GŁOSOWANIE 
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      3  głosy za
      0  głosów przeciw
      1  głos wstrzymujący się    

uchwała została podjęta

Łukasz Siedlecki : Kolejna uchwała w sprawie zamiany działki nr 4 k. m 21 o pow. 230 m położonej przy ul. 
1 Maja stanowiącej własność Gminy Czeladź na działki nr 38 i 51 m k. m 27 o pow. łącznej 232 m położonej 
w pobliżu ul. Mysłowickiej stanowiącej własność osoby fizycznej

Łukasz Siedlecki : Jeden z współwłaścicieli działki nr 3/3 wystąpił do Urzędu Miasta w sprawie zamiany 
działek tych, które są zawarte w tej uchwale jako, że przez wnioskowaną działkę nr 4 przebiega KSL jak
i kanalizacja deszczowa, wodociąg i druga kanalizacja deszczowa. Zamiana tych działek nie jest rozsądna
gdyż późniejsze jakiekolwiek wejście w teren wymagało by zgody właściciela. Poza tym uniemożliwi 
drugiemu współwłaścicielowi w przypadku np. gdyby doszło do zniesienia współwłasności i wyodrębnienia 
lokali, działka ta nie posiadała by dostępu do drogi

Radny Janusz Gątkiewicz : A czemu taki układ

Łukasz Siedlecki : Na to pytanie mi trudno odpowiedzieć, to pytanie Pan musiałby zadać innej osobie

Burmistrz Marek Mrozowski : Ten jeden robi propagandę, teraz się związał z takim Ruchem Koszmarna 
Przyszłość Czeladzi i myślę, że dlatego 

Radna Teresa Kosmala : Dokładna powierzchnia tego o co wystąpił wnioskodawca, natomiast droga nie 
jest tutaj wrysowana na tą mapkę 

Łukasz Siedlecki : Na stronie internetowej Urzędu Miasta jest projekt uchwały w kolorze, łącznie
z załącznikiem kolorowym, natomiast ksero kolorowych tutaj nie posiadamy

Radna Teresa Kosmala : Rozumiem, że nawet jeśli by wystąpili obaj wnioskodawcy to jest to niemożliwe 
tak

Łukasz Siedlecki : Obaj wnioskodawcy nie mogą o taką zamianę wystąpić 

Burmistrz Marek Mrozowski : Po pierwsze wystąpił tylko jeden wnioskodawca, druga sprawa, ze względów 
technicznych jest to po prostu dla Gminy nie możliwe i nie  ma takiej potrzeby, bo jest to plac, który jest 
przewidziany jako plac publiczny

Przewodniczący Komisji            -           Władysław Oczkowicz : Czy kwestia drogi przy kiosku, czy tam 
była dyskusja

Burmistrz Marek Mrozowski : To są trzy rzeczy trzeba pamiętać, że po prostu ze względów formalnych
występuje jeden czyli, ze względów formalnych wniosek nie może być rozpatrywany, bo musieli by wystąpić 
obaj, to jest pierwsza sprawa to jest strona formalna, druga sprawa to jest sprawa techniczna, jest obawa, że 
w przyszłości my będziemy mieć problem z wejściem do czyszczenia kanalizacji

Radny Andrzej Świątek : Ale dlaczego, przecież można to zapisać w warunkach sprzedaży
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Burmistrz Marek Mrozowski : Przestań Pan dobra, dzisiaj już szkoda gadać, następna sprawa to jest taka
że to jest plac publiczny, który nie jest przewidziany do tego, żeby go zamykać dla osób, które są 
zainteresowane, to jest taka sama sytuacja jaką mamy na Rynku. Czy Gmina może sprzedać Rynek jest 
pytanie, może bo jest naszą własnością i jeżeli Rada podejmie taką uchwałę, to możemy sprzedać Rynek
ale czy może odciąć wszystkich mieszkańców od drogi dojazdowej, no nie i właśnie o to chodzi, że tu jest 
pomylenie zupełnie pojęć. Natomiast Ja mam taką prośbę, żebyśmy nie trzymali uchwał nie zaczynali 
dyskusji na różne tematy bo do tej pory Gmina ani razu nie zakazała komukolwiek wjazdu, na tą posesję.
Natomiast nas się wyzywa, że my jakieś trudności robimy, nie robimy czego najlepszym dowodem są 
dwa banery, które wisiały, nie zapłacili za nie ani jedni ani drudzy

Przewodniczący Komisji            -           Władysław Oczkowicz : W celu uzupełnienia swojej wiedzy, była 
dyskusja poprzednio, że nic nie stoi na przeszkodzie, żeby tą drogę po lewej stronie przy tym kiosku
udostępnić

Burmistrz Marek Mrozowski : Ale ona jest wydzielona, proszę państwa przygotowywany jest plan 
zagospodarowania dla tej części, będzie wpisany z życzeniem wnioskodawcy Dom Kultury, będzie tak 
wpisany, nie burdel jakby co niektórzy chcieli, tylko Dom Kultury, będzie wpisany w projekcie cały Plac 
Konstytucji jako przestrzeń publiczna, co jeszcze można dać, więc nie tylko Pan G ale wszyscy inni Panowie 
od A do X będą mogli tam korzystać z tego placu i z Domu Kultury tak jak było do tej pory, a Kenzo 
pozostanie na Piaskach

Radny Andrzej Świątek : Podjęliśmy przed chwilą taką uchwałę, na którą się Rada zgadza na przeniesienie 
tego prawa dot. części działki w postaci schodów. Widzę, że Pan Burmistrz więcej wie niż Ja i są dwaj
współwłaściciele i, że oni się tam jakoś dogadują, ale przecież jeśli oni nie przystąpią do przetargu, nie 
wyrażą zgody

Burmistrz Marek Mrozowski : Schody będą nasze, my nie możemy zmusić nikogo. Proszę Pana istnieje 
szereg uchwał. Chciałbym, przypomnieć, że my podjęliśmy szereg uchwał o sprzedaży, różnych 
nieruchomości, które do tej pory nie zostały wykonane, z różnych względów, najczęściej z takich, że nie było 
chętnych, albo była za droga

Przewodniczący Komisji            -           Władysław Oczkowicz : Podjęliśmy uchwałę, która stwarza 
możliwość

Radna Teresa Kosmala : Albo była drogą tak jak np. działka nr 16/5 k. m 51 to była droga publiczna 
podjęliśmy uchwałę o zamianie tej działki, albo o sprzedaży jest nie wykonana, zapytam w interpelacjach
może. Ten kawałek jak rozumiem schodów z drogi wydzielimy i sprzedamy, jeżeli będą właściciele chcieli. 
Mam wątpliwości, czy ten współwłaściciel drugi, czy on tak nie chce czy nie może, ponieważ jeden jest w 
jakiś sposób zależny to jest Prezes

Burmistrz Marek Mrozowski : Wtedy kiedy kupowali Kino nie był Prezesem TBS
w jakimkolwiek sposób związany z Gminą

Radny Andrzej Świątek : No jak nie 

Burmistrz Marek Mrozowski : No nie

Radna Teresa Kosmala : Ale wykonywał usługi na rzecz Gminy

Burmistrz Marek Mrozowski : No i był mieszkańcem Miasta, jeździł autobusem

Radna Teresa Kosmala : To o czym, mówimy teraz to państwo to mówicie, a w uzasadnieniu tego nie ma.
Można było też pouczyć wnioskodawcę, że nie może, choć nie wiem czy on nie może zarządzać, jeżeli jest
współwłasność to mają takie same prawa

Burmistrz Marek Mrozowski : Może się Pani go zapytać na sesji, natomiast żadnego pełnomocnictwa nam 
nie przedłożono
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Radna Teresa Kosmala : Jest mowa tutaj dążę do uzasadnienia, że przez wnioskowaną część działki 
przebiega kanalizacja deszczowa, kanał sanitarny. Ta kanalizacja biegnie dalej w działkę nr 3/3 i teraz mam 
przy okazji takie pytanie, czy ten odcinek kanalizacji wodociągu należy do ZIK, czy myśmy już przekazali ten 
odcinek i to jest własność ZIK, czy tu nie zachodzi konflikt interesów, że kanalizacja, która jest we własności
spółki ZIK, leży na prywatnej działce prezesa

Burmistrz Marek Mrozowski : O czym Pani mówi, bo się Pani troszeczkę zapędziła nie po raz pierwszy 
przyzwyczaiłem się

Radna Teresa Kosmala : W każdym razie dawny pracownik ZIK, jeżeli ta część leży na tej działce 3/3 to na 
ten jeden odcinek obaj współwłaściciele nie wpuszczą

Burmistrz Marek Mrozowski : Czy Pani wnioskuję, żeby kanalizację przekazać panu G, to trzymajmy się 
faktów

Radna Teresa Kosmala : Ale to Pan Panie Burmistrzu Sprzedawał

Burmistrz Marek Mrozowski : Co sprzedawałem 

Radna Teresa Kosmala : Był przetarg

Burmistrz Marek Mrozowski : Na co

Radna Teresa Kosmala : W kadencji przed 2002 roku był przetarg 

Burmistrz Marek Mrozowski : I o co chodzi

Radna Teresa Kosmala : Była umowa kupna sprzedaży, nie widział Pan przeszkód

Burmistrz Marek Mrozowski : Proszę Panią jeżeli poczytała by Pani trochę prawa o Gospodarce 
Nieruchomościami to Pani wie doskonale, że podpisanie umowy jest tylko formalnością 

Radna Teresa Kosmala : Tak jeżeli nie ma wad, ale jeżeli teraz taki kawał kanalizacji wodociągu jest w tej
działce i to jeszcze miejskiej, a nie przyłącze tylko, to była jakaś podstawa, żeby tego nie sprzedać bo dzisiaj
to jest podstawa, żeby nie zamienić tego kawałka

Burmistrz Marek Mrozowski : Jeżeli moja córka wystąpi o sprzedaż kawałka Rynku to Pani będzie 
występować równie żarliwie wtedy, żeby przekazać jednak jej kawałek Rynku, bo w końcu się jej należy bo 
ma dom przy Rynku na parking bo nie ma gdzie stać samochodem

Radna Teresa Kosmala : Panie Burmistrzu jeżeli to ma sens

Burmistrz Marek Mrozowski : Podobna sytuacja no nie ma parkingu a prowadzi tam działalność 
gospodarczą, więc co najmniej 5 miejsc parkingowych przydało by się dla mojej córki

Radny Andrzej Świątek : To czemu Pan nie pomyślał o tym 

Burmistrz Marek Mrozowski : No właśnie cholera no nie pomyślałem, może po prostu inaczej myślę niż 
Pan

Radna Teresa Kosmala : Zrobimy ten plac, zrobimy parkingi zagospodarujemy tę przestrzeń tak jak Pan 
Burmistrz zrobił dla, córki bo cały Rynek jest urządzony 

Burmistrz Marek Mrozowski : Proszę ten fragment mi przygotować, proszę Panią Pani zawiść jest po 
prostu już to, że Pani się śmieje to naprawdę nie jest objaw zdrowia

Radna Teresa Kosmala : To jest to samo Panie Burmistrzu
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Burmistrz Marek Mrozowski : Pani powiedziała przed chwilą, że Ja dla córki zagospodarowałem Rynek, Ja 
oczekuję przeprosin od Pani w tej sprawie, żeby Pani miała jasność i to mówię całkiem poważnie, bo dosyć 
już tego

Radna Teresa Kosmala : Panie Burmistrzu Ja nie będę przepraszać, Ja widzę taką samą zależność, Pan 
zaczął o córce mi w ogóle to do głowy nie przyszło

Burmistrz Marek Mrozowski : Pani powiedziała jedno zdanie za dużo i wyciągnę z tego konsekwencję, 
może Pani być pewna

Radna Teresa Kosmala : Bardzo proszę

Przewodniczący   Komisji          -           Władysław Oczkowicz : Proszę o konkrety albo rozmawiamy o tej 
uchwale, albo o uchwale  sprzed 8 lat

Radny Andrzej Świątek : Ja chciałem zgłosić apel do Pana Przewodniczącego żebyście państwo jako 
spadkobiercy sytuacji w tej chwili obecnej, abyście w ramach własnego klubu zdobyli większość w Radzie
abyśmy ten temat zakończyli, zostało to sprzedane z naruszeniem prawa Pan Burmistrz mówi, że nie ma 
podstaw 

Burmistrz Marek Mrozowski : To już prokuratura badała, Pan to samo twierdził na początku mojej kadencji
Panie Przewodniczący ja mam pytanie jak to się nazywa jak ktoś sprzedaje ( za obiad )- nie wyraźne za 
pieniądze jak to się nazywa

Radny Andrzej Świątek : Czy pod tą działką przebiegają sieci

Przewodniczący   Komisji          -           Władysław Oczkowicz : Przerywam Panie Andrzeju tą dyskusję 
bo jest nie na temat

Radny Andrzej Świątek : Jak ja słyszę od Pana Burmistrza, że ja mu tego nie daruję, bo on pozwolił
wywiesić dwa plakaty

Burmistrz Marek Mrozowski : Przepraszam tak  być nie może Ja tak powiedziałem, że coś nie załatwię 
Panie opanuj się Pan, to jest dosyć

Radny Andrzej Świątek : Nie dosyć dość tego nie ma tak, że się ktoś zajmuję jakąś polityką, zawaliliście 
i uważacie, że nie ma tematu

Radna Jolanta Moćko : proszę o przerwę

Przewodniczący   Komisji          -           Władysław Oczkowicz 
Zamykam posiedzenie komisji

  protokołował      Przewodniczący
Krystian Załęczny       Komisji Rozwoju

i Polityki Przestrzennej

  Władysław Oczkowicz

                  

integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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